
Zápis z jednání Rady MAS Brána do Českého ráje, z.s. 
dne 11.12.2019 od 17:00, salonek Ježkova statku Nová Paka 

 
Přítomní členové rady:  
Helena Červová, Svazek obcí Brada 
Josef Cogan, město Nová Paka 
Přemysl Šulc, ZEOS LOMNICE, a.s. 
Josef Šimek, „MIKROREGION TÁBOR“ 
Ladislav Stuchlík, Junák - Český skaut, středisko Lázně Bělohrad - omluven 
David Pražák, AGROCENTRUM JIZERAN a.s. - omluven 
Milan Havlík, Mikroregion Pojizeří 
Radomír Sedláček - omluven 
Liběna Hakenová 
zaměstnanci kanceláře: Alena Klacková, Vítězslav Dufek, Lucie Gernatová, Kateřina 
Hadačová, Petr Sádek 
Zdeňka Brixová - účetní 
 
1. Přivítání přítomných, zahájení jednání 
Předsedkyně H. Červová přivítala přítomné, konstatovala, že rada je usnášeníschopná a 
předala slovo manažerce A. Klackové.  
 
2. Schválení projektu programového rámce OPZ, fiche prorodinná opatření 
L. Gernatová  informovala o výsledku výzvy MAS č 4. OPZ_ Prorodinná opatření. Seznámila 
členy rady s jediným přijatým  projektem žadatele DDM Stonožka Nová Paka „Dětská 
skupina s prvky Montessori  pedagogiky v DDM Stonožka“ -  projekt má za cíl zřídit dětskou 
skupinu a zajistit péči o děti předškolního věku pro 12 rodin v období 2020 -2022 (24 
měsíců), celkové způsobilé výdaje projektu 2 209 710 Kč 
Pan Cogan vzhledem k podjatosti opustil místnost a nehlasoval. 
 
Hlasováno o doporučeném projektu: 
Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
Rada MAS doporučuje předložený projekt DDM Stonožka   k financování v rámci výzvy MAS 
Brána do Českého ráje. 
Úkol: Gernatová zajistí administraci v MS a předání na ŘO. 
 
3. Prodloužení výzvy  č. 6. IROP – Investice do sociálních služeb 
Stávající výzva MAS  končí 30.12.2019, vzhledem k tomu že je navázána na výzvu č. 62 
IROP, která byla prodloužena do konce října 2022 a vzhledem k probíhajícím konzultacím se 
zájemci o projekty z této výzvy, doporučuje se prodloužit ukončení příjmu žádostí do 
31.3.2020. Ing. Dufek informoval přítomné o připravovaných projektech a zároveň navrhl, 
aby byla rovněž prodloužena doba realizace projektů do 31.12.2022. 
 
Hlasováno o návrhu prodloužení výzvy a prodloužení realizace projektů.: 
 
Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
Rada MAS schvaluje prodloužení výzvy č. 6. MAS Brána do Českého ráje – IROP - Investice 
do sociálních služeb do 31.3.2020 a zároveň schvaluje prodloužení realizace projektů z této 
výzvy do 31.12.2022. 
 
Úkol: Dufek zajistí změnu v MS a u ŘO 



 
Klacková – informovala přítomné o stávajících alokací na fiche programového rámce IROP 
  
4. Fiche Podpora venkovských oblastí (čl. 20 PRV) 
 
Klacková – informovala přítomné o výsledku konzultace změn programového rámce PRV na 
MZe,  přítomným předala podrobný přehled o stavu jednotlivých projektů PRV. 
Tak jak to bylo již schváleno na VH MAS (duben 2019) a dále projednáno na následujících 
jednáních rady bude na novou fichi přesunuta veškerá alokace z jednotlivých fichí 8 – 12, 
které nebyly vyčerpány po  proběhnutých výzvách 1 – 6 a všechny finance které zbydou 
v případě nedočerpání projektů, zrušení projektů nebo při snížení nebo  
Fiche č.13 Spolupráce MAS se zcela zruší a celá alokace na tuto fichi bude použita na novou 
fichi Podpora venkovských oblastí 
 
Hlasováno o předloženém  návrhu: 
Pro:7. proti:0, zdržel se: 0 
Rada MAS schvaluje zrušení fiche č. 13 Spolupráce MAS a přesun veškeré alokace na fichi 
č.17 Podpora venkovských oblastí. Schvaluje se rovněž přesun nevyčerpaných alokací 
z fichí č. 8 -12    

 
Úkol: Klacková zajistí zapracování připomínek MZe, po schválení vše zadá do MS a změnu 
programového rámce PRV oficiálně podá. 
 
5. Informace o projektu Provoz MAS II 
Klacková: v rámci průběžné platby č. 1 byly předloženy výdaje za 1 334 260 Kč, všechny byly 
schváleny a byla proplacena částka 1 267 547 Kč (95 %). I. etapa projektu končí 31.12.2019, 
nevyčerpané prostředky přesuneme do další etapy formou změny projektu. Poté bude podána 
Žádost o proplacení zbývajících výdajů za rok 2019 a bude podána první zpráva o realizaci.  
Návrh – do změn projektu se zařadí nová aktivita Příprava SCLLD 2021+ 
Hlasováno o předloženém  návrhu: 
Pro:7. proti:0, zdržel se: 0 
 
Rada MAS schvaluje  rozšířit projekt Provoz MAS II o aktivitu Příprava Strategie CLLD na 
období 2021+  
Úkol: zajistí Klacková ve spolupráci s účetní. 
 
 
6. Informace o novém období 2021 -2027 
Klacková informovala přítomné  o stavu vyjednávání a přípravě komunitně vedeného 
místního rozvoje po roce 2021, o stavu jednotlivých OP a možných aktivitách pro CLLD. 
Přítomní obdrželi přehlednou tabulku – výsledek vyjednávání týmu NS MAS k 11.11.2019. 
 
 
7. Různé 
Vedena diskuze nad přípravou nové Strategie a „restandardizaci“ MAS.  
Info o objektu staré školy v Radimi a jednání se zastupiteli obce. 
Na vlastní žádost ukončují členství v MAS 3 podnikatelé: Jaroslava Nekvasilová, Luboš 
Nekvasil, Jarmila Novotná. Všichni zaplatili členský příspěvek na rok 2019 a k 31.12.2019 
bude jejich členství ukončeno. 
 



Rada MAS bere na vědomí ukončení členství Jaroslavy Nekvasilové, Luboše Nekvasila a 
Jarmily Novotné. 
 
8. Ukončení jednání 
H. Červová poděkovala všem za účast a práci v radě MAS a  ukončila jednání. 
 
Jednání ukončeno v 21:00 
 
zapsala: A. Klacková 
ověřila: Červová 


